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استاندار فارس: اشتراکات فرهنگی 
میان ایران و تاجیکستان وسیع است

اشتراکات فرهنگی، 
مبنای پیوندهای 

دیپلماتیک
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مدیرکل میراث فرهنگی فارس خبر داد:

 مطالعات 
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بافت تاریخی 

شیراز آغاز  شد

مدیرعامل آبفا شیراز خبر داد:

تقویت

آب پایدار در  

پهنه شیراز
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مدیرکل آموزش و پرورش فارس:

ی  نگاه مدیران کشور

به فارس نیازمند 

اصلاح است

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

شورا محل 

واکنش های 

هیجانی نیست

اجرای طرح »نشان« در شیراز؛
 راهی که باید با دقت پیموده شود
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دستورالعمل 

نمی آید
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شهردار کلان شهر شیراز: قطار توسعه زیرساخت های شهری به ایستگاه سعدی می رسد

وژه های ملی اجرای ابرپر

راز در قامت شهر

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس 
در دیدار با رئیس مجمع نمایندگان استان 

تأکید کرد:

عزم دستگاه فرهنگ 
برای تکمیل تالار 

مرکزی شیراز

استاندار فارس بر بهره گیری از توانایی 
بانوان در مدیریت اســتان و حمایت از 
بانوان هنرمنــد تأکید کرد. به گزارش 
پایگاه اطلاع رســانی استانداری فارس، 
بانــوان هنرمند  در دیــدار صمیمانه 
فــارس با دکتــر حســینعلی امیری، 
استاندار فارس زنان را نیمی از جامعه 
دانست که با بهره گیری از توانایی های 
ایشــان زمینه برای توسعه و پیشرفت 

همه جانبه جامعه فراهم می گردد. 
نماینده عالی دولت در اســتان فارس، 
انقــلاب اســلامی را ســرآغازی بــر 
ارزش گذاری و بهره گیری از توانایی های 
بانوان در مدیریت سیاسی و اجتماعی 
کشور دانست و گفت: به برکت انقلاب 
امام)ره(  اســلامی به رهبری حضرت 
و در پرتــو رهنمود هــای مقام معظم 
رهبری)مدظله العالــی( تعــداد بانوان 
تحصیل کرده پس از انقلاب در کشور 
افزایــش یافت و زنان تأثیرگذار زیادی 

مناصب حساس را در اختیار گرفتند. 
دکتــری امیری با ذکــر نمونه هایی از 
حیات طیبه بانوان تأثیرگذار اســلام، 
نقش ایشــان را در روشنگری و سامان 
دادن حرکت های عظیــم اجتماعی و 
سیاســی در تاریخ اســلام بسیار مهم 
عنوان کرد. استاندار فارس با اشاره به 
تفاوت های ذاتی مــردان و زنان اظهار 
داشت از نگاه شرع مبنای بهره گیری از 
توانایی های انسان بر جنسیت استقرار 

نمی یابد. دکتر امیــری هنر را یکی از 
رســانه های تأثیرگــذار در جهت دهی 
به افکارعمومی و ایجاد فرهنگ غالب 
عنــوان و خاطرنشــان کــرد: ظرافت 
و نکته ســنجی از ویژگی هــای بانوان 
اســت، لذا در زمینه های هنری بانوان 
بیش از آقایان توفیق کسب  می کنند. 
نماینده عالی دولت در اســتان فارس، 
با اشاره به انتصاب معاون هنری وزارت 
ارشــاد از میان بانــوان توانمند فارس 

ابراز امیــدواری کرد، بــا این انتصاب 
زمینه بــرای حمایت از بانوان هنرمند 
و نقش آفرینی ایشــان در صحنه های 
فرهنگی و هنــری فارس فراهم گردد. 
در این جلسه که سرپرست دفتر امور 
بانوان و خانــواده اســتانداری فارس 
نیز حضور داشــت، بانــوان هنرمند و 
فعــال اجتماعی در زمینه مســائل و 
مشــکلات پیش رو با اســتاندار فارس 
گفت وگــو کردنــد و دغدغه های خود 
را بازگو نمودنــد. در ارتباط با تجهیز 
فرهنگ ســراها، همکاری سازمان  امور 
برنامه های  برگــزاری  برای  مســاجد 
فرهنگی و مســائل مربوط به دریافت 
شــهریه مدارس با هماهنگی اداره کل 
آموزش وپــرورش اســتان و مباحــث 
مربــوط بــه توانمندســازی بانــوان 
خانواده های  پشتیبانی  و  بی سرپرست 
آسیب دیده بحث و تبادل نظر صورت 

گرفت.

رئیــس ســازمان ســامان دهی مشــاغل شــهری و 
فراورده های کشاورزی شــهرداری شیراز از شناسایی 
ظرفیت های سرمایه گذاری در چارچوب مأموریت های 
ذاتی این سازمان با تمرکز بر حمایت از تولید خبر داد.
پژمان شــفیعی با بیان اینکه تأکیــدات رهبر معظم 
انقلاب اسلامی و شــعار سال مبنی بر اهمیت تقویت 
تولید و جذب ســرمایه گذاری، نشــان دهنده ضرورت 
توجــه ویژه به ایــن بخش به عنوان پایه اصلی رشــد 
اقتصادی و رونق اشــتغال در کشور اســت، افزود: بر 
اساس سیاست های شهرداری و با توجه به تحریم ها و 
چالش های اقتصادی، زمینه برای جذب سرمایه گذاری 
داخلی و خارجی در کلان شهر شیراز فراهم شده است.

بسته های سرمایه گذاری صنایع تکمیلی میادین 
میــوه و تره بار و شــهرک های صنفی و مشــاغل 

تدوین و به زودی فراخوان می شود
وی با اشــاره به اینکه پیگیری و به سرانجام رســاندن 

پروژه هــای در اولویت بــا تمرکز بــر تولید و جذب 
سرمایه گذاری های هدفمند در دستور کار سال ۱۴۰۴ 
ســازمان قرار دارد، تأکید کرد: در این راستا و تحقق 
شعار سال، بســته های اقتصادی و سرمایه گذاری در 
حوزه صنایــع تکمیلی و مکمل میادین میوه و تره بار، 
شــهرک های صنفی و مشــاغل و برخی بازارچه های 
مشارکتی تدوین شــده و در مرحله فراخوان انتخاب 
ســرمایه گذار قرار دارد. رئیس ســازمان سامان دهی 
مشاغل شــهری و فراورده های کشاورزی خاطرنشان 
کرد: طی دو ســال گذشــته نیز ظرفیت هــای ویژه 
ســرمایه گذاری در چارچوب مأموریت های ســازمان 
مانند توســعه میــدان اول میــوه و تره بــار، احداث 
میادین دوم و سوم میوه و تره بار و سایت ۲۸هکتاری 
سامان دهی و انتقال صنف ضایعات فروشان، شناسایی 
و پس از عقد قرارداد، عملیات اجرایی آن ها با مشارکت 

سرمایه گذاران آغاز شده است.
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رئیس کمیسیون خدمات شهری، سلامت و محیط زیست 
شورای اسلامی شهر شیراز: سامان دهی دروازه کازرون 

شیراز به سرانجام می رسد

ون در  وازه کازر در

ایستگاه سامان دهی

زارعی: بازار پروتئین شیراز ۱۵ اردیبهشت ماه 
افتتاح می شود

استاندار فارس: هنر نقطه قوت بانوان است و بایستی از ظرفیت  هنرمندان فارس بهره گرفت

ی بانوان در  عرصه های مدیریتی سکان دار

دکتر امیری: فارس در انتصاب بانوان پیشگام است و این روند تداوم خواهد داشت

رئیس سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فراورده های کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد:

ی  تدوین بسته های سرمایه گذار

برای صنایع تکمیلی میادین میوه و تره بار

شناسایی ظرفیت های سرمایه گذاری تولیدمحور در چارچوب مأموریت های سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فراورده های کشاورزی 
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نهضت پایدارسازی مسکن؛ از شهر تا روستا
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ترامپ، رئیس جمهور آمریکا دیروز طی اظهاراتی در 
حاشیه نشست با رئیس جمهور السالوادور گفت که 
ما مســئله با ایران را حل خواهیــم کرد؛ این یک 
موضوع آســان اســت. وی افزود: ایران نباید بمب 
هســته ای داشته باشــد. رئیس جمهور آمریکا روز 
دوشــنبه گفت که با گروهی از مشــاوران و افراد 
خود درباره ایران دیدار کرده و »خیلی ســریع« در 
این باره تصمیم گیــری می کند. به گزارش انتخاب، 
وی افزود: ایران نباید بمب هسته ای داشته باشد. او 
با بیان اینکه ما با ایران دیداری داشــتیم و دیداری 
شــنبه آینده داریم، گفت: مذاکــرات با ایران باید 
سریع انجام شــود. ترامپ خاطرنشان کرد: مذاکره 
با ایران را به خاطر دنیا انجــام می دهم. وی افزود: 

ایران به دستیابی به سلاح هسته ای نزدیک شده و 
ما نمی توانیم اجازه چنین چیزی را بدهیم؛ ممکن 
است تأسیسات هســته ای آن را هدف قرار دهیم. 
ایران می تواند کشوری بزرگ باشد؛ اما بدون داشتن 
ســلاح هســته ای. ترامپ بیان کرد: »فکر می کنم 
ایرانی ها دارند ما را سر می دوانند؛ چون عادت کرده 
بودند با آدم های احمق در این کشور طرف باشند.«
او اظهار کرد: »آن ها باید ســریع عمل کنند؛ چون 
نسبتاً به داشتن ]سلاح هسته ای[ نزدیک هستند و 
قرار نیست که یکی داشته باشند و اگر مجبور شویم 
کاری بسیار سخت انجام دهیم، انجام خواهیم داد و 
من این کار را برای خودمان نمی کنم؛ برای جهان 

انجام می دهم.« 

ترامپ: 

ما مسئله با ایران را سریع حل خواهیم کرد
فکر می کنم ایرانی ها دارند ما را سر می دوانند؛ چون عادت کرده بودند با آدم های احمق در این کشور طرف باشند

سخن گوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اســلامی از تشریح جزئیات مذاکرات مسقط از زبان 
تخت روانچــی خبر داد و گفت: مذاکره بعدی ایران و آمریکا 

در اروپا به میزبانی عمان خواهد بود.
بــه گزارش خانه ملت، ابراهیم رضایی در تشــریح جلســه 
کمیسیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای 
اســلامی با حضور معاون سیاســی وزیر امورخارجه، گفت: 
تخت روانچی در این جلسه به اعضای کمیسیون گزارشی از 
مذاکرات مسقط، ایران و آمریکا با میانجی گری و واسطه گری 
عمان ارائه داد و گزارش وی راجع به محتوا و شکل مذاکرات 
بود. سخن گوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: تخت روانچی چند نکته 
در این جلسه گفت ازجمله اینکه این مذاکرات غیرمستقیم 

بود و ما زیر بار مذاکرات مستقیم نرفتیم.
وی افزود: همچنین محل استقرار هیئت ها جدا بود و مذاکره 
در منزل وزیر خارجه عمان برگزار شــد. تخت روانچی گفت 
که در جلســه اول تــلاش بر این بود که مبنــای مذاکرات 
مشــخص شــود و گفت ما به جدیت آمریکایی ها اطمینان 
نداریم و مطمئن نیســتیم. رضایــی در این رابطه ادامه داد: 
معاون سیاسی وزیر امورخارجه تأکید کرد که مذاکره صرفاً 
در موضــوع هســته ای بوده و در رابطه بــا موضوعات دیگر 
نیســت؛ همچنین ما به عنوان جمهوری اسلامی ایران، زبان 
تهدیــد را نمی پذیریم و در صورت تهدیــد، مقابله به مثل 
می کنیم. این نماینده مردم در مجلس دوازدهم تصریح کرد: 
تخت روانچی اشاره ای به سوابق منفی آمریکایی ها در توافقات 
کرد، ازجمله اینکه در گذشــته آمریکایی ها از برجام خارج 
شــدند و ما این تجربه را داریم لذا امــروز آمریکایی ها باید 
اعتمــاد ما را جلب کنند. وی گفــت که چهار دور مذاکرات 
غیرمســتقیم به صورت رفت و برگشــت در نشست مسقط 
جریان داشــت و فضای مذاکرات هم مثبت بود. سخن گوی 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس بیان کرد: 
معاون سیاســی وزیــر خارجه اعلام کرد کــه در مذاکرات، 
تهدید موضوعیتی نداشــت و مســئله منفی مطرح نشد؛ ما 
آمریکا را مســئول تحریم ها می دانیــم و مطالبه و هدف ما 
رفع تحریم هاســت. وی اظهار کــرد: تخت روانچی به نقل از 
آمریکایی ها گفت که آنان اعــلام کردند که ما در مذاکرات 
جدی هستیم و به دنبال جنگ هم نیستیم و اعلام آمادگی 

برای رفع نگرانی های ایران کردند. رضایی اظهار کرد: معاون 
سیاسی وزیر امورخارجه گفت که در نهایت در مذاکرات به 
این تفاهم رســیدیم که جلسه بعدی شنبه آینده باشد و در 
آن چهارچوب توافق که مبنای مذاکرات است را ارائه دهیم و 
می خواهیم چهارچوب مذاکرات را مشخص کنیم . وی گفت: 
تخت روانچی درعین حال کــه تأکید کرد مذاکرات صرفاً در 
حوزه هسته ای است؛ گفت که ما فعلًا مرحله به مرحله جلو 
می رویــم و هم اکنون وارد جزئیات نشــدیم لذا آمریکا باید 
تضمین دهد که تحریم ها برداشــته می شود. وی به نقل از 
طرف آمریکایی گفت که ما به آنچه با شما به توافق برسیم، 

عمل خواهیم کرد.
سخن گوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی افزود: تخت روانچی گفت مذاکرات آینده هم 
با واســطه گری عمان خواهد بود و مــا بر این تأکید کردیم 
دغدغه و مطالبه ما در مذاکرات، رفع تحریم ها است. رضایی 
ادامه داد: بر اساس گفته تخت روانچی، مذاکره بعدی ایران و 
آمریکا در اروپا خواهد بود؛ البته با مدیریت و میزبانی عمان 
برقرار خواهد شد. وی اشاره ای به صحبت عراقچی و ویتکاف 
در مسقط و به عبارتی در پایان مذاکرات کرد که بعد از اتمام 
مذاکرات صحبت کوتاهی بین وزیر خارجه کشــورمان و در 
حضــور وزیر خارجه عمان با نماینده آمریکا صورت گرفت و 

خیلی کوتاه بود. رضایی اظهار کرد: تخت روانچی در ارتباط با 
ارزیابی خود از مذاکرات گفت که اکنون برای ارزیابی خیلی 
زود اســت، چون هنوز ما وارد جزئیات نشدیم، درعین حال 
که حرف ها مثبــت بوده اما ما نمی توانیم بــه آن ها اعتماد 
کنیم. وی تصریح کرد: تخت روانچی تأکید کرد که ما نباید 
ذهنمان از کارهای دیگر ازجمله در حوزه دفاعی دور شــود 
و باید آمادگی های خودمان را در حوزه های مختلف داشــته 
باشیم. باید در چهارچوب اسناد بالادستی ازجمله قانون اقدام 
راهبــردی برای لغو تحریم هــا و در هماهنگی با بخش های 
مختلف کار را جلو می بریم اما فعلًا قضاوت نمی کنیم که آیا 

به توافق می رسیم یا به توافق نمی رسیم.
وی گفت: معاون سیاســی وزیــر امورخارجه بر یکپارچگی 
در داخل کشــور تأکید کــرد و اینکه ما نبایــد در موضوع 
مذاکــرات ذوق زده یا ناامید شــویم. همچنین آمریکایی ها 
برای سرمایه گذاری در ایران ابراز تمایل کرده بودند که تخت  
روانچی به نقل از آن ها گفــت که آمریکایی ها گفتند، برای 
حل و فصل موضوع جدی هســتند. ایــن نماینده مردم در 
مجلس دوازدهم گفت: نکته دیگــر اینکه قدرت منطقه ای 
ایران، دســتاوردهای هســته ای و همین طور دستاوردهای 
موشــکی و بحث تحقیق و توسعه جزو خطوط قرمز ما قرار 
دارد و موارد مذکور خلاصه سخنان تخت روانچی در جلسه 

کمیسیون امنیت ملی مجلس بود. 
سخن گوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اســلامی تصریح کرد: اعضای کمیسیون نیز نکات، 
دغدغه ها و سؤالات خودشان را در این جلسه مطرح کردند، 
ازجمله اینکه لزوم داشــتن چهارچوب در مذاکرات و اینکه 
فضا مدیریت شــود تا که اگر توافق نکردیم، ســرخوردگی 
پیــش نیاید. لزوم رفع تحریم به جای تعلیق آن ها، تأکید بر 
عدم تکرار اشــکالات برجام، لزوم پاسخ قاطع به تهدیدهای 
آمریکا، اشــاره به بدبینی به ترامــپ و دولت وی و تأکید بر 
چندجانبه گرایــی ازجمله نکاتی بود که در این جلســه به 
آن اشاره شــد. رضایی خاطرنشــان کرد: در ابتدای جلسه 
کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی نیز بررســی 
لایحه سامان دهی پرنده های هدایت پذیر از راه دور یا پهپاد 
غیرنظامی بعد از چند جلســه به پایان رسید. این لایحه در 
۲۴ ماده به تصویب کمیســیون امنیت ملی رســید و برای 

بررسی در نوبت صحن قرار خواهد گرفت.

سخن گوی کمیسیون
 امنیت ملی و سیاست خارجی 

مجلس شورای اسلامی:
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